
 

 

ÅBO STAD  24.1.2023  Hörande tillfälle 
  
_________________________________________________________________________________ 
 

Tid 24.1.2023 kl.15.30 
 

Plats S:t Olofsskolan och Sirkkalabackens skola, Sirkkalagatan 39 
Deltagare   

S:t Olofsskolans och Sirkkalabackens skolas personal (åk 7-9) 
 
 
 
Direktör för svenskspråkig fostran och undervisning Liliane Kjell-
man hälsade alla välkomna.  
 
Planen för sammanslagningen av Sirkkalabackens skola med 
S:t Olofsskolan presenterades. För tillfället hör endast en liten 
klass på åk 9 administrativt till Sirkkalabackens skola, övriga 
små klasser på åk 7–8 hör redan till S:t Olofsskolan. 
 
I fortsättningen kommer samtliga elever att tillhöra en basklass, 
men elever med behov av särskilt stöd får även undervisning i 
smågrupp och olika särlösningar görs för elever. 
 
Ändringen välkomnades av specialklassläraren från Sirkkala-
backens skola. Fint att eleverna får höra till samma helhet i fort-
sättningen, och inte ”stämplas”. Det underlättar även administra-
tivt både för elever och lärare i smågruppen.  
 
Lärare i praktiska ämnen som slöjd, husligekonomi och musik 
lyfte behovet av handledare i klasserna och mindre elevgrupper 
så att alla elever får det stöd och den hjälp de behöver i äm-
nena.  
 
Bristen på skolgångshandledare fördes fram, även vikten av att 
nya handledare får en bra introduktion i arbetet och en tydlig ar-
betsbeskrivning. Få ansökningar vid rekrytering av handledare 
och handledare arbetar ofta endast en termin till ett läsår på 
skolan. 
 
En diskussion om att lärare bör klara av att differentiera under-
visningen fördes. En del lärare anser det utmanade då elever 
med olika kunskapsnivåer undervisas i samma klass.  
 
Exempel på goda erfarenheter av inklusion delades av lärare, 
som anser att det är viktigt att alla elever får känna sig som en 
del av klassen.  
 
Sirkkalabackens föreståndare Johanna Lindfors nya roll som bi-
trädande rektor med ansvar över smågrupperna och elever med 
särskilt stöd presenterades. Johanna lyfte fram vikten av smidig 
övergång för elever med behov av särskilt stöd till åk 7.  

 
Mötet avslutades 16.15.   

 
 

Vid protokollet, 
Annika Jensén 


